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Kuželkáři SC Radotín se stali Mistry Prahy 2015.  To 
je stručné konstatování úspěchu radotínských 
kuželkářů. Co se však skrývá za tímto úspěchem 
sportu, který je v obecném povědomí zařazován 
mezi tzv. malé sporty? 

Oddíl s více než čtyřicetiletou tradicí má hráčský 
kádr, který je založen téměř výlučně na vlastních 
odchovancích oddílu. S prací s mládeží mají v oddíle 
dlouholeté zkušenosti. O tom mj. svědčí i výsledky 
dosahované v této věkové kategorii. Naši mladí hráči 
a hráčky dokázali v minulosti vybojovat tituly mistrů 
Prahy v žákovských i dorosteneckých kategoriích. 
V soutěžích mládeže dokázali vyhrát jak soutěž 
Mladá Praha tak i Pohár mládeže. 

A-mužstvo se probojovalo až do III. Ligy, kterou ale 
tehdy muselo hrát bez podpory domácího prostředí 
na pronajatých 4 dráhách na Konstruktivě. To bylo 
dáno skutečností, že na 2 dráhách, které v Radotíně 
máme, se ligové soutěž nemůže hrát. Po dalších 7 
úspěšných letech v Divizi se i přes medailové 
umístění na stupních vítězů A-mužstvo rozhodlo 
v roce 2013 odstoupit z této soutěže s vědomím, že 
při postupu do ligy by oddíl nebyl schopen pokrýt 
náklady na případný další pronájem některé 
z pražských kuželen, které mají ligové parametry. 
Hráčský kádr však zůstal pohromadě a výsledkem je 
zisk titulu Mistra Prahy v letošním roce. V soutěži 
nejlepších 16 družstev hrané stejně jako např. 
v kopané systémem podzim-jaro předvedli naši hráči 
výborné výkony a ve 30 utkáních odešli jen 5 x 
poraženi. Postupu do Divize jsme se však opět vzdali. 

O tom, že v kádru má oddíl celou řadu kvalitních 
hráčů svědčí i fakt, že po našich hráčích pošilhávají  
i ligové oddíly. 

Družstva hrají svoje mistrovské soutěže v areálu 
Městského stadionu na kuželně z roku 1970. Kuželna 
tehdy nebyla vybavena automatickými stavěči 
kuželek, těch se dočkala až v r. 1977 díky finanční 
podpoře města. Původní asfaltový povrch dráhy 
musel být vzhledem k novým předpisům v roce 1990 
nahrazen umělým saduritovým povrchem. Na 
pokrytí nákladů na tuto úpravu se členové oddílu 
skládali několik let, než dali dohromady částku 
přesahující 100 tis. Kč. Kuželna přežila povodně  
v roce 2002, kdy ji členové dokázali nezměrným 
úsilím během jediného měsíce zprovoznit a připravit 
pro mistrovské soutěže. Od té doby došlo již jen 
k jediné významnější změně a to v r. 2009, kdy byla 
provedena modernizace elektronické části stavěčů 
zahrnující automatické snímání výsledků  
a propojení automatických stavěčů s počítačem. 

Téměř 40 let staré automaty jsou však již za hranicí 
morální životnosti a o jejich bezporuchový provoz se 
pečlivě starají členové oddílu. Náklady na provoz, 
údržbu a obnovu hracích automatů nejsou malé  
a v oddíle jen doufají, že jim jejich „orloj“ nevypoví 
služby. 

 
A-mužstvo SC Radotín - Mistr Prahy 2014-15 

V horní řadě od leva Pa. Dvořák, M. Pondělíček, Pe. Dvořák. 
V dolní řadě odleva V. Zdražil, J. Ujhelyi a R. Asimus. 

I v současnosti se v oddíle zaměřují na trvalé 
zlepšování prostředí a podmínek na kuželně a to 
nejen pro hráče, ale i pro veřejnost, která kuželnu 
využívá. Tím posledním příkladem je i vybudování 
klubovny s prostorem pro posezení v r. 2014. 

. 



Oddíl pořádá v průběhu roku 2 turnaje, Májový 
turnaj mládeže a Turnaj Old Boys pro hráče nad 55 
let. I v těchto turnajích zaznamenali již naši hráči 
vítězství.  

Od letošního roku se pak nově na naší kuželně hraje 
turnaj Fantom Prahy v rámci seriálu pořádaného 
Pražským kuželkářským svazem. Tradičně také u nás 
probíhá jedna z disciplín akce 100 sportů. V kalendáři 
akcí má již své pevné místo i Jarní kácení kuželek 
v rámci Koulo/Boulo soutěží. 

Pro větší popularitu tohoto sportu v Radotíně chce 
oddíl uspořádat také soutěž neregistrovaných hráčů 
příp. soutěž 3 členných družstev pro zájemce z firem, 
podniků či jiných organizací. Prostor pro hraní 
chceme nabídnout také školám ať už v rámci 
sportovních dnů nebo mimoškolních aktivit. Zájemci 
se mohou i nezávazně ozvat na níže uvedené 
kontakty. 

Oddíl má trvale zájem na doplňování a rozšiřování 
členské základny. Všichni zájemci o hraní kuželek 
mají u nás dveře otevřené. Zájemci z řad mládeže 
mohou hrát již od 12 let.  

Ne každý musí nutně hrát fotbal či tenis a ne 
z každého bude Ronaldo, Messi, Nadal či Federer. 

Pohyb a zábavu si lze užít i v jiných sportech.  
A u nás se mnohdy vypracují v kvalitní hráče i takoví, 

o kterých by to ani po pár měsících odborník neřekl.  
I v tom je kouzlo kuželek a důvod, proč se pro 
některé stanou kuželky láskou na celý život. Ne 
každý sport lze aktivně provozovat až do poměrně 
pokročilého věku, ale kuželky ano.  

Jednou z výhod hraní kuželek v soutěžích je mj.  
i fakt, že utkání v pražských soutěžích se hrají ve 
všední den v podvečerních hodinách a víkendy jsou 
tak volné. 

Lidé se k nám chodí bavit, zkuste to i vy. Pro 
veřejnost je v příjemném prostředí kuželna 
k dispozici k pronájmu za výrazně nižší ceny, než je 
tomu např. u Bowlingu. Pro zájemce jsme schopni 
zajistit i firemní akce, oslavu či jen posezení 
s koulením pro partu přátel.  

Kontakt: 606 067 384 nebo 602 811 541 

Internet: www.radotin-kuzelky.wz.cz 

 

V příštím roce 2016 oslaví oddíl 45 let úspěšné 
činnosti a radotínští kuželkáři dál sní sen o nové 
čtyřdráze, která se do stavby nové radotínské 
sportovní haly již finančně nevešla. Bez výrazné 
pomoci je však tento sen v řádu milionů zcela 
nereálný. 
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